
 
2011 年 3 月 1 日  

1 March 2011 
 

酒牌局公開聆訊結果 

Liquor Licensing Board’s Decision on Open Hearing Cases 
 

個案 

Case 
 

 酒牌局的決定 

 Liquor Licensing Board’s Decision 

Lounge Episode 

考慮撤銷酒牌  

 

撤銷酒牌。  

 

小 肥 牛 火 鍋 活 魚 專 門 店  

C a l f  B o n e  K i n g  

新酒牌申請  

 

同意簽發為期 12 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：  

午夜 12 時後，確保沒有顧客使用大廈的公共電梯。  

T h e  B r i d g e   

Application for Transfer 
and Renewal of Liquor 
Licence 

(a) Approved application for transfer of liquor licence; and 

(b) Agreed to issue a 9-month liquor licence with the retention of existing additional licensing 
conditions and the imposition of the following additional licensing condition: 

No liquor shall be sold or supplied for consumption on the premises between 5:00 
a.m. and 10:00 a.m. 
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明 記 打 冷 小 菜  

酒牌續期申請  

 

拒絕批准酒牌續期申請。  

 

火 會 咖 啡 室  

F i re  C l u b  &  C a f e  

會社酒牌續期申請  

同意續發為期 6 個月的會社酒牌，除維持酒牌上原有的附加持牌條件外，並附加下列持

牌條件：  

晚上 11 時後，持牌人不得容許 18 歲以下人士進入處所。  

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。  
Note : Notice in writing of the Board’s decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately. 


